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Samenvatting

Media-aandacht voor de coronawet is dominant. Volgens media is ‘het veel bekritiseerde' ontwerp voor die

coronawet 'grondig gewijzigd', en zal er voor de meeste Nederlanders 'amper iets veranderen' als die

nieuwe (tijdelijke) wet dit najaar van kracht gaat. Volgens de Volkskrant gaat de wet nu nog maar 'tot de

voordeur' en is minder controversieel dan het eerdere ontwerp. Volksvertegenwoordigers krijgen meer

controle over nieuwe maatregelen. AD stelt dat met het nieuwe voorstel 'uw huis toch heilig blijft". Trouw

kopt: 'Controles achter de voordeur uit de coronawet'. RTL Nieuws drukt zich wat steviger uit en schrijft dat

de wet 'een kopje kleiner’ is gemaakt - de wet is 'geen schijntje’ meer van wat-ie was.

Kritiek krijgt ook alle ruimte in de berichtgeving. De kritiek richt zich onder meer op de rol van minister De

Jonge. NRC kopt bijvoorbeeld: "Minister blijft in coronawet een 'tijdelijk dictatortje." De Raad van State zegt

nog altijd niet tevreden te zijn. De rol van de minister van VWS is weliswaar "...minder centraal geworden,
maar hij blijft wel bevoegd om in bijzondere gevallen het stelsel van noodverordeningen in werking te

stellen". Volgens de RvS is dat na invoering van de wet 'niet meer nodig en wenselijk'. Volgens de RvS zal

tevens het strafblad voor coronaovertreders tevens het draagvlak voor de wet ondermijnen. Ook hoogleraar

staats- en bestuursrecht Wim Voermans blijft zich kritisch uitlaten over de wet. Hij noemt het nieuwe

voorstel 'slechts een cosmetische verandering' en spreekt van een 'decretenbestuur'. Gerrit van der Kamp

van politievakbond ACP zegt dat de nieuwe coronawet moeilijk te handhaven is.

NRC kopt op de voorpagina: "Hoop op groepsimmuniteit tegen coronavirus vervliegt' nu uit Brits onderzoek

blijkt dat afweerstoffen tegen het virus al na paar maanden uit het bloed verdwijnen. Dit kan ook van invloed

zijn op het vaccin dat nu wordt ontwikkeld — wellicht is het nodig mensen jaarlijks of zelfs halfjaarlijks

opnieuw in te enten voor een goede bescherming.

Hoogleraar virologie Jonathan Heeney (Cambridge) zegt tegen de Guardian dat het onderzoek 'opnieuw een

nagel aan de doodskist is van het gevaarlijke concept groepsimmuniteit’. "lk kan niet genoeg benadrukken

hoe belangrijk het is dat mensen snappen dat geinfecteerd raken met dit virus niet iets goeds is."

Volgens De Telegraaf is de anderhalve meter 'verleden tijd’ -

op Instagram zou het groepsfoto’s 'regenen’.

In diezelfde krant aandacht voor het advies van het Zorginstituut. Die vindt dat iedereen die ernstige

coronaklachten heeft gehad, vanuit de basiszorgverzekering fysiotherapie, ergotherapie en dieetadvies

moet kunnen krijgen. 'Meestal neemt het ministerie deze adviezen over’, aldus de Telegraaf.

Tot slot, ook in De Telegraaf, kritiek op kwartiermaker Marije van Schaik die betrokken is bij de evaluatie

van de manier waarop de coronacrisis door het Kabinet is bestreden. Van Schaik is de voormalig politiek
adviseur van minister Grapperhaus, en heeft openlijk haar steun uitgedragen voor minister De Jonge als

lijsttrekkers-kandidaat voor het CDA, aldus de krant. PvdA en SP willen opheldering. Deze partijen hadden

gevraagd om een onafhankelijke evaluatie. De positie van de kwartiermaker doet volgens hen af aan de

objectiviteit.

SISOS (Slachtoffers — Identiteiten — Schade — Oorzaken — Scenario’s)

Slachtofferaantallen

Het LCPS meldt dat er op dit moment 24 coronapatiénten op de IC verblijven. Dat zijn net zoveel personen

als een dag eerder. Er liggen daarnaast 521 non-COVID-patiénten op de IC, 24 minder dan de afgelopen 24

uur. De totale IC-bezetting komt daarmee op 545. Het aantal coronaopnames buiten de IC bedraagt 94, 11

meer dan de voorgaande dag. Ernst Kuipers van het LNAZ: "We zien momenteel geringe veranderingen in

het aantal coronapatiénten in de Nederlandse ziekenhuizen. De overall ic-bezetting is op dit moment

historisch laag te noemen."
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Informatiebehoefte

Welke informatievragen leven er bij getroffen?

Op de social mediakanalen van minister De Jonge vragen over de "wetenschappelijke onderbouwing voor

de 1,5 meter". Mensen geven aan geen vertrouwen te hebben dat het wetsvoorstel echt tijdelijk is. Een

enkeling geeft aan dat ze op meer plekken verplichte mondkapjes wil.

Op de corporate VWS-kanalen komen zorgen binnen over de open grenzen van landen waar het virus nog

actief is. Aanhoudende opmerkingen van mensen die stellen dat mondkapjes in het OV schadelijk zou zijn,

omdat "je je eigen zuurstof weer inademt".

Hoe wordt het incident omschreven (welke facts en figures worden benoemd)?

GGD Brabant Zuidoost is op zoek naar ex-coronapatiénten die na een coronatest in quarantaine zijn

geweest, patiénten die een opname op de IC hebben doorgemaakt en nabestaanden van overleden

coronapatiénten. GGD wil onderzoek doen naar behoefte aan nazorg (praktisch en psychosociaal) onder

door corona getroffen mensen.

Bij de 80 testlocaties van de GGD'en hebben zich de afgelopen week ruim 75.500 mensen laten testen op

het coronavirus, een stijging van 11 % ten opzichte van de week ervoor. Niet eerder werden zoveel mensen

in een week tijd getest. Volgens de meest recente cijfers van het RIVM test slechts een half procent positief

op Covid-19. Het aantal geteste mensen blijft nog steeds achter bij de verwachting.

Op een nertsenfokkerij in Aarle-Rixtel (Brabant) is het virus vastgesteld. Alle 2.000 moederdieren worden

zo snel mogelijk afgemaakt. Op 23 nertsenbedrijven in Nederland is inmiddels het coronavirus opgedoken.

Naar aanleiding van het overleg tussen de Veiligheidsregio's gisteravond, kopt NOS dat een landelijke

lockdown volgens voorzitter Hubert Bruls niet voor de hand ligt. Nieuwe lockdownmaatregelen zullen

eerder lokaal of regionaal zijn. Bruls benadrukte daarbij het belang van het bronnen- en contactonderzoek

bij de vaststelling van besmettingen.

Het UMCG start een onderzoek naar de verspreiding van corona via aerosolen. De informatie die het

onderzoek oplevert moet meer duidelijkheid geven over de rol die deze hele kleine vochtdruppeltjes in de

lucht spelen. Het Groningse ziekenhuis start nu samen met de Universiteit van Twente een onderzoek bij
besmette mensen. Dit zijn patiénten en medewerkers van het UMCG.

Buitenland

Het aantal besmettingen in Belgié is vijf dagen op rij opgelopen. Gemiddeld zijn het er 90 per dag, een

stijging van 2%. Viroloog Marc Van Ranst: "We worden een beetje in slaap gewiegd door die hele kleine

stijgingen. Elke keer kan je zeggen dat het niet zo erg is. Maar alsje dat allemaal optelt, dan zie je toch dat

het allemaal omhooggaat. Gelukkig zien we nog geen stijging van het aantal opnames in het ziekenhuis."

Dagelijks worden zo'n tien patiénten opgenomen in het ziekenhuis. "Maar als het aantal nieuwe gevallen

blijft stijgen, dan gaat dat ooit wel leiden tot meer ziekenhuisopnames”, aldus Van Ranst. Vooral in de

provincie Antwerpen, in Brussel en in het zuiden van West-Vlaanderen steeg het aantal besmettingen.

Franse wetenschappers werken in Lyon aan een machine die het coronavirus kan detecteren in de lucht die

een persoon uitademt. Vooralsnog lijkt het apparaat dat aan de Claude Bernard-universiteit wordt

ontwikkeld op een grote koelkast, maar het project kan een revolutie betekenen. Zeker bij een tweede

infectiegolf. Eerste resultaten met de zogenaamde massaspectometer zijn bemoedigend. Naarmate meer

besmette personen het apparaat gebruiken, krijgt het apparaat steeds meer zicht op het virus en wordt

de uitslag steeds betrouwbaarder.

De grens tussen Belgié en Nederland blijft in een volgend geval van een virus als corona open. Deze

toezegging deed de Belgische minister van Binnenlandse Zaken Pieter De Crem aan minister Grapperhaus.

De coronacrisis heeft grote gevolgen voor de behandeling van veel Duitse kankerpatiénten. Zo'n 50.000

operaties gingen tot midden juni niet door, zegt het hoofd van de stichting Deutsche Krebshilfe (Duitse

Kankerhulp). Het gaat volgens de organisatie om bijna een kwart van het totale aantal operaties dat gepland

stond. Ook zou de psychosociale zorg en palliatieve zorg voor kankerpatiénten soms drastisch zijn

teruggeschroefd in ziekenhuizen.

Wat zien, ruiken, voelen, horen, proeven mensen (zintuigelijke waarnemingen)?

Onderzoeksinstituut Nivel meldt dat half maart een piek was te zien in het aantal recepten voor

antidepressiva. 'Het kabinet maakte op zondagavond 15 maart bekend dat scholen, cafés etc. dichtgingen

en dat mensen zo veel mogelijk thuis moesten blijven. In de week erna schreven huisartsen "beduidend
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meer" zogenoemde benzodiazepinen en antidepressiva voor dan in dezelfde week in 2019. Het aantal

gebruikers steeg niet, wat betekent dat de bestaande gebruikers de medicijnen zijn gaan inslaan en daar

herhaalrecepten voor kregen. Na die week daalde het aantal doktersvoorschriften weer."

Voor mensen met autisme zijn de terugkerende vrijheden na de intelligente lockdown niet per se iets

positiefs, zo schrijft Trouw. Achter het nieuwe normaal zit weinig logica, en dat zorgt voor onrust onder

mensen met autisme. Trainer en coach voor mensen met autisme, Jasper Kok: "De regels zijn op dit moment

niet helemaal duidelijk en spreken elkaar soms tegen. Daarom maken de meeste mensen op gevoel keuzes

over hoe ze willen omgaan met de situatie." Dat is volgens Kok voor veel mensen met autisme juist heel

lastig. Zij hebben vaak duidelijke kaders en regels nodig om met (nieuwe) situaties om te gaan.

Waarneembaar gedrag (schadebeperking)
Wat doen of laten getroffenen en betrokken?

Volgens De Telegraaf vinden steeds meer mensen het lastiger om die 1,5 meter te bewaren. 'Op Instagram

regent het groepsfoto’s'. De afstand tussen de poserende personen? Die is er niet. Mensen hangen aan

elkaar. Op foto's van winkelstraten is de drukte ook goed zichtbaar. Met de tassen in de hand loopt men

dwars door elkaar. Van de anderhalvemetersamenleving lijkt weinig over.

Volgen zij gedragsadviezen op?

Een woordvoerder van het Veiligheidsberaad geeft aan: "Een aantal veiligheidsregio's zag dit weekend dat

het te druk was in de horeca. Het is een aandachtspunt voor ons: hoe later het wordt en hoe meer er

gedronken wordt, hoe lastiger het is voor mensen om zich aan de richtlijn van anderhalve meterte houden."
Veiligheidsregio's en gemeenten hebben afgesproken dat de horecaondernemers en klanten in eerste

instantie zelf verantwoordelijk zijn voor het handhaven van de regels. Mochten cafés stelselmatig de regels

overtreden, dan zullen de gemeenten ingrijpen.

Volgens EenVandaag zoeken jongeren steeds vaker het illegale circuit op om te kunnen feesten nu de

discotheken in ieder geval tot 1 september gesloten blijven. De illegale feesten baart Aura Timen (hoofd

infectiebestrijding RIVM) veel zorgen. "We willen niet dat jongeren elkaar besmetten en een risico vormen

voor ouderen of kwetsbaren. We willen het houden om aan de veilige kant te blijven. De afstand moet

bewaard blijven zodat het virus niet de kans krijgt zich weer te verspreiden."

Betekenisgeving

Welke oproepen en waarschuwingen worden gedaan?
Het Zorginstituut vindt dat iedereen die ernstige coronaklachten heeft gehad, vanuit de

basiszorgverzekering fysiotherapie, ergotherapie en dieetadvies moet kunnen krijgen.

De coronapandemie wordt "erger en erger en erger" als landen de basisregels niet navolgen, waarschuwt

Tedros Adhanom Ghebreyesus, directeur-generaal van de WHO. In een persconferentie wees hij op de

"gevaarlijke stijging" van het aantal vastgestelde besmettingen op verschillende plekken in de wereld. Te

veel landen gaan de verkeerde kant op en ziekenhuizen raken steeds voller. Volgens de WHO-baas kunnen

we in de nabije toekomst niet terug naar het 'oude normaal'. "Het virus blijft publieke vijand nummer één."

Marcel Verweij (hoogleraar filosofie aan Wageningen University) en Roland Pierik (universitair hoofddocent

rechtsfilosofie aan de Universiteit van Amsterdam) pleiten er in NRC voor om ook maatregelen te nemen

die zowel het veilig samenleven als (indirect) de vaccinatiegraad bevorderen. "Laat bijvoorbeeld iedereen

die gevaccineerd is dingen doen die anderen nog niet kunnen of mogen in verband met verhoogd

besmettingsgevaar: concerten, voetbalwedstrijden of horeca bezoeken, massaal carnaval vieren of

demonstreren tegen het regeringsbeleid — zonder anderhalve meter afstand.”

Welke emoties, waardeoordelen, kwalificaties, kritiek, steun worden gegeven?
Eric Snijder, hoogleraar moleculaire virologie van het LUMC, vindt dat er soms wat veel nadruk op het

ontwikkelen van een vaccin ligt. Geneesmiddelen zijn minstens zo belangrijk, al is het maar om de tijd te

overbruggen tot er een vaccin is. "Eigenlijk moeten we nog een stap verder gaan en een aantal medicijnen
vinden die werken tegen alle coronavirussen," zegt Snijder.

In Telegraaf aandacht voor de kritiek op kwartiermaker Marije van Schaik die betrokken is bij de evaluatie

van de manier waarop de coronacrisis door het Kabinet is bestreden. Van Schaik is de voormalig politiek

adviseur van minister Grapperhaus, en heeft openlijk haar steun uitgedragen voor minister De Jonge als

lijsttrekkers- kandidaat voor het CDA, aldus de krant. PvdA en SP willen opheldering. Deze partijen hadden
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gevraagd om een onafhankelijke evaluatie. De positie van de kwartiermaker doet volgens hen af aan de

objectiviteit.

orona-nooawet

e De Raad van State is blij dat het veel van zijn kritiek ter harte heeft genomen. Maar de raad had het liefst

gezien dat het kabinet straks helemaal niet meer kan terugvallen op noodverordeningen. De noodwet laat

die mogelijkheid nog wel. En de wet moet duidelijker maken wat bijvoorbeeld 'veilige afstand' en

'groepsvorming' betekent. Nu weten burgers en handhavers niet waar ze aan toe zijn. Verder zou een

overtreder van de coronaregels dat niet langer met een strafblad moeten bekopen.
e  Hoogleraar Strafrecht Wim Voermans tegen EenVandaag: "Tja, ik kan er nog steeds niet heel enthousiast

over worden. lk heb zojuist de minister ook gehoord, die ziet wel degelijk in zijn wetsvoorstel een hele

verandering (...), maakt ook duidelijk datje in een noodsituatie op moet kunnen treden en noodmaatregelen
moet kunnen nemen, daar zal niemand tegen zijn denk ik. Maar het gaat er wel om wie er meepraat over

de inhoud van die noodmaatregelen en dan is deze wet niet anders dan het ontwerp (...): het geeft gewoon

een machtiging aan de minister om via ministeriéle regelingen, die hij op eigen inzichten afkondigt, om

daarmee het land te gaan besturen, drie maanden in een soort lockdown te brengen zonder dat het

parlement daar eigenlijk inhoudelijk over meepraat. En dat is de essentie van de kern van onze

democratische rechtsstaat: dat ons parlement altijd inhoudelijk mee kan praten over de regels die over onze

vrijheden gaan en dat je inhoudelijk daar iets aan kan doen. En het is niet hetzelfde als een minister z'n

ontwerp van z'n regelingen dan maar toestuurt aan de Kamer, dat is niet hetzelfde, dat je dan ook

inhoudelijk mee kan praten. Dus ik ben wat minder enthousiast dan de minister."

e  Voermans over de aantekening in een strafblad: "Nou, hij probeert met een techniekje eronderuit te komen

door te zeggen: die aantekening is er dan wel, maar je kunt nog wel een VOG krijgen. (...) Dat is in ieder

geval al een beetje winst, maar waar hij ook aan voorbijgaat is dat het wetsvoorstel, zoals het er nu ligt —

het ontwerp kende dat eigenlijk nog niet— zelfs nog veel draconischer straffen mogelijk maakt. De minister

kan een last onder dwangsom opleggen, nou daar geldt helemaal niet de grens van 400 euro, daar kan je

veel verdergaan en veel hogere boetes opleggen. Dus het is allemaal, het is echt een decretenwet: een

minister kan eigenlijk, of ministers samen, drie maanden of langer de lakens uitdelen in Nederland en het

parlement heeft het nakijken."
e Adriaan Wierenga (onderzoeker aan de Rijksuniversiteit Groningen en gespecialiseerd in noodrecht): "De

Jonge heeft nog steeds een heel belangrijke rol. Onder normale omstandigheden zou je zeggen dat De Jonge

te veel macht heeft, maar tijdens rampen is een tijdelijk dictatortje soms levensreddend." Hij doet het

bovendien niet helemaal meer alleen. De rol van de veiligheidsregio’s wordt teruggeschroefd.

Burgemeesters en gemeenteraden worden verantwoordelijk voor de uitvoering en handhaving van de

landelijke maatregelen. Burgemeesters kunnen via ontheffingen uitzonderingen toestaan op de landelijke

regels, zegt Wierenga. Zo kun je bij de burgemeester — tegen de landelijke regels in — toestemming vragen

om toch een herdenkingsbijeenkomst of een bruiloft te geven voor honderd personen. Deze uitzonderingen

zijn toegestaan zolang de bestrijding van de epidemie geen gevaar loopt.
e Volgens Politiek-verslaggever Fons Lambie (RTL Nieuws) zegt iedereen dat er met ‘te veel haast' een

alomvattende wet is bedacht. "En ze hebben volledig onderschat hoeveel kritiek daarop zou komen." [...]
"

niet alles is de schuld van De Jonge. Want ook de ministers Grapperhaus en Ollongren stonden aan de wieg
van die eerste uitgebreide versie van die coronawet."

e Volgens Stephan Koole (RTL Nieuws) zeggen ingewijden dat minister De Jonge zich na alle kritiek vertwijfeld

afvroeg 'hoe het toch kon dat hij met deze drol in zijn handen stond.'

e Xander van der Wulp (NOS): "Op het concept (...) was heel veel kritiek, maar daar is naar geluisterd en de

wet lijkt nu op een meerderheid te kunnen rekenen. Toch zullen er in de Tweede Kamer nog veel vragen

zijn over deze wet, die pas na de zomer wordt behandeld. Dus mocht het virus oplaaien, dan zal er een

beroep moeten worden gedaan op noodverordeningen."
e  D66-Kamerlid Maarten Groothuizen heeft twijfels over de vangnetbepaling -geven we hier de minister niet

toch te veel vrijheid?
e  CU-Kamerlid Stieneke van der Graaf vindt de boetes op het overtreden van coronamaatregelen nog veel te

hoog.
®  PvdA-Kamerlid Attje Kuiken in het NOS-journaal: "Hoe zit het nu met groepsvorming, met hoeveel mensen

mag je je nu gewoon bijvoorbeeld in een park ophouden? En waarom krijgen mensen nog steeds een
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strafblad? En ook de parlementaire controle, namelijk hoe wij ons werk moeten doen, wordt nog steeds wel

erg beperkt."
e De nieuwe corona-noodwet is moeilijk te handhaven. Dat zegt politievakbond ACP. "In de wet staat dat

iedereen die niet tot één gezin behoort, anderhalve meter afstand moet houden. Maar hoe controleer je

dat? Dat gaat nog niet meevallen", zegt voorzitter Gerrit van der Kamp van politievakbond ACP. Volgens

Van der Kamp is de wet een noodmaatregel. Hij hoopt dat mensen hun gedrag aanpassen zonder dat daar

wetten voor nodig zijn. "Maar het is lastig om je langdurig aan de regels te houden. We zien in de landen

om ons heen dat maatregelen weer worden aangepast." Hij wijst erop dat handhaving extra gecompliceerd

wordt nu maatregelen per veiligheidsregio's verschillen. 'Dat is verwarrend voor zowel handhavers als voor

burgers. Het zal moeilijk worden om te handhaven.

Advie

e Het Koninklijk Nederlands Genootschap voor Fysiotherapie is blij met het advies van het Zorginstituut. "Er

is een hele golf van ex-coronapatiénten met klachten die deze nazorg nodig heeft. Nood breekt wet", zegt

woordvoerder Pieter Vonk.

* Diétisten zien eveneens een grote behoefte aan extra begeleiding bij het herstel van corona. Wie op de ic

heeft gelegen, heeft vaak vele kilo’s aan spiermassa verloren. Ook moet een lichaam genoeg energie

binnenkrijgen om te kunnen herstellen. "Hoeveel behandelingen gemiddeld nodig zijn, weten we nog niet",

zegt Wineke Remijnse van de Nederlandse Vereniging van Diétisten (NVD). Bij veel patiénten is de

begeleiding nog niet afgerond. Het advies van het Zorginstituut om zeven behandeluren in het basispakket

op te nemen is wel lager dan de NVD zelf inschatte. Zij dacht aan 12,5 declareerbare uren diétetiek.

e  Zorginstituut-woordvoerder Michiel Geldof verwacht dat de minister nog deze week zal reageren op het

advies, waarna de herstelzorg over een paar weken in het basispakket terecht kan komen.

Overig

e Telegraaf schenkt aandacht aan de kritiek op kwartiermaker Marije van Schaik die betrokken is bij de

evaluatie van de manier waarop de coronacrisis door het Kabinet is bestreden. Van Schaik is de voormalig

politiek adviseur van minister Grapperhaus, en heeft openlijk haar steun uitgedragen voor minister De Jonge

als lijsttrekkers- kandidaat voor het CDA, aldus de krant. PvdA en SP willen opheldering. Deze partijen
hadden gevraagd om een onafhankelijke evaluatie. De positie van de kwartiermaker doet volgens hen af

aan de objectiviteit.

Context

* In een interview met AD geeft burgemeester van Eindhoven John Jorritsma toe 'coronamoe’ te zijn. "Het

blijft ook maar doorgaan, het houdt nooit op. Sinds eind februari sta ik constant aan. Vierentwintig uur per

dag, zeven dagen in de week. En er komt maar geen einde aan. De balans tussen werk en privé is volledig

zoek." Welk gevoel overheerst als hij terugkijkt op de hectiek van de afgelopen maanden? "Dat is toch vooral

respect voor de wijze waarop vooral het kabinet maar ook het outbreak-managementteam, het RIVM en de

leden van het landelijke veiligheidsberaad gereageerd hebben op deze crisis. Ook al zal het eindoordeel pas

achteraf kunnen vallen, ik denk dat we het goed gedaan hebben, binnen de mogelijkheden die er waren.

Want vergis je niet: het was en het blijft sturen in de mist. We varen als bestuurders telkens van boei naar

boei." Jorritsma vindt het een 'doorn in het oog': het gebrek aan nuance in de maatschappij en dat alles in

twijfel wordt getrokken. "Al die maatregelen om te voorkomen dat corona nog verder om zich heen grijpt,

zouden overbodig zijn. Zeggen de mensen die thuis op de bank naar talkshows kijken met zelfbenoemde

virologen en die vervolgens hun ongefundeerde meningen op de sociale media delen."
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